
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
A Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 

2017. február 15-i rendkívüli, 
NYILVÁNOS üléséről 

Az  ülés  helye:  Budaörsi  Polgármesteri  Hivatal  II.  emelet  nagyterem  (Budaörs,
Szabadság út 134.)

Jelen vannak: dr. Molnár Gábor elnök, dr. Kisfalvi Péter, Simándi Szelim, Sokolowski
Márk és Stift Nándor képviselők, valamint, Bene Tünde, Kovács Gábor, Laczik Zoltán
és Tomory Géza nem képviselő bizottsági tagok.

Igazoltan távol  volt: Császárné Kollár  Tímea képviselő  és  Kapitány Gábor  nem
képviselő bizottsági tag. 

Jelen voltak továbbá: 
Polgármesteri Hivatal részéről: Biró Gyula alpolgármester, dr. Bocsi István, dr. Molnár
Bernadett aljegyző, Vágó Csaba kabinetvezető, Erdős Károlyné jegyzői irodavezető,
Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető,  Barta  Gáborné  pénzügyi  irodavezető,
Kisgergelyné  Matisz  Katalin  adóiroda  irodavezető,  Nagy  Sándor  intézmény-
üzemeltetési  osztályvezető,  Erdélyi  János  közterület-felügyeleti  osztályvezető,
Kozsda  Attila  magasépítési  osztályvezető,  dr.  Benis  Péter  vagyongazdálkodási
osztályvezető, dr. Süveges Zsófia és dr. Varga Nikoletta törvényességi ellenőrök.  
Meghívottak: Szita László könyvvizsgáló, Halag Mónika BTG Kft. képviseletében.
  
Jegyzőkönyv-vezető: Biró Ágnes

dr. Molnár Gábor elnök Tisztelettel köszönti a megjelenteket! Megállapítja, hogy a
Bizottság határozatképes, 11 bizottsági tagból 9 tag jelen van, az ülést 1615 órakor
megnyitja, majd ismerteti a meghívón szereplő napirendi pontokat. 

Kéri  a  Bizottság  tagjait,  hogy  válasszanak  jegyzőkönyv-hitelesítőt  és  egyben
javasolja, hogy Stift Nándor képviselő tagot válasszák meg. 

Stift Nándor képviselő tag jelezte, hogy vállalja a jegyzőkönyv hitelesítését.

A Bizottság 9 egyhangú igen szavazattal úgy döntött, hogy Stift Nándor képviselő
tagot választja meg, a jegyzőkönyv bizottsági tag aláírójának. 

Napirendhez: 

dr. Molnár Gábor elnök: Javasolja napirendről levenni a meghívó szerinti  Testületi
hatáskör: 6.) Zsámbéki- Medence és Térsége Gazdakör támogatása c. előterjesztést.

A Bizottság a javaslatot 9 egyhangú igen szavazattal támogatta.

Ismertette,  hogy a kiküldött  meghívón nem szerepel,  de a Településfejlesztési  és
Vagyongazdálkodási  Bizottság tárgyalta  „A temetői  díjak  éves  felülvizsgálata  –  a

1



temetőkről és a temetkezésről szóló 42/2004.(VI.24.) önkormányzati rendeletben” c.
előterjesztést, amelyet javasol napirendre venni.

A Bizottság a napirendre vételi javaslatot 9 egyhangú igen szavazattal támogatta.   

dr.  Molnár  Gábor  elnök:  tájékoztatta  a  jelenlévőket,  hogy  a  meghívó  szerinti
Testületi  hatáskör:  1.)  Budaörs  Város  Önkormányzat  2017.  évi  költségvetése  c.
napirendhez kiegészítő előterjesztést készült. Javasolja, hogy a kiegészítéssel együtt
tárgyalják meg a költségvetést. 
    
Biró Gyula alpolgármester: kérdezi a jelenlévő FIDESZ-KDNP képviselőit, hogy a
meghívón szereplő 5 db általuk benyújtott  előterjesztéseket nem vonják-e vissza?
Mindezt azért kérdezi, mert a ma reggeli Szociális és Egészségügyi Bizottság ülésén
elhangzott,  hogy át fogják dolgozni és a testületi ülésre egy más formában fogják
benyújtani. Kérdezi: ragaszkodnak-e akkor is ahhoz, hogy ma a Bizottság tárgyalja?

Sokolowski Márk képviselő: ő mindenképpen fogja tárgyalni, maximum a Bizottság
nem fog döntést  hozni,  de mindenestre  pozitív  lenne,  ha  beszélnének róla,  mert
fontos dolgokról van szó és természetesen nem az időt akarja húzni. 

Vágó  Csaba  kabinetvezető:  alpolgármester  úr  kérdése  arra  vonatkozott,  hogy
időnként  az  a  helyzet  alakult  ki,  hogy maga az  előterjesztő  szavazta  le  a  maga
napirendjét vagy önmaga tett javaslatot arra, hogy ne tárgyalja a Bizottság. Tehát,
hogy  van-e  ilyen  szándék,  hogy  ne  kerüljenek  ebbe  a  helyzetbe,  mert  ha  a
beszélgetés szintjén marad, akkor gondolja, hogy semmi akadálya nincs a Bizottság
részéről.
   

Kapitány Gábor nem képviselő bizottsági tag megérkezett. A Bizottság létszáma: 10
fő.

dr. Molnár Gábor elnök: miután több észrevétel, javaslat nincs feltette szavazásra a
kiküldött  meghívó  szerinti  napirendet,  a  fentiek  szerint  elfogadott  módosításokkal
együtt, melyet a Bizottság 10 egyhangú igen szavazattal támogatott. 

5/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat

Jegyzőkönyv-hitelesítő megválasztása és Napirend 

A.
Budaörs Város Önkormányzat Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága úgy dönt, hogy  Stift
Nándor képviselő tagot választja meg a jegyzőkönyv bizottsági tag aláírójának. 

B.
Napirend:
I. Testületi hatáskör: 
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1.) Budaörs Város Önkormányzat 2017. évi költségvetése
2.) Budaörs Város Önkormányzat 2016. évi költségvetési rendeletének módosítása
3.) A pénzbeli és természetben nyújtott szociális ellátásokról szóló 53/2013.(XII.21.)

önkormányzati rendelet módosítása
4.) Az állami fenntartású köznevelési intézmények szakmai kiadásainak átadása az

intézményi alapítványok számára
5.) Víz-Hang Fesztivál támogatása
6.)  Szennyvíz  átadás-átvételi  megállapodás  Budaörs  Város  Önkormányzata  és  a

Fővárosi Csatornázási Művek Zrt. között
7.)  Döntés  az  Érd  és  Térsége  Regionális  Hulladékgazdálkodási  Önkormányzati

Társuláshoz történő csatlakozásról 
8.) A Budaörs területén közlekedő helyközi buszjáratok üzemeltetéséhez szükséges

megállapodások jóváhagyása  
9.) Utólagos csatlakozási díj  és viziközmű-fejlesztési hozzájárulás meghatározása,

beszedése 2017. évtől
10.)  Döntés  megállapodás  megkötéséről  Budapest  Főváros  XI.  kerületi  Újbuda

Önkormányzata és Agora Invest Group Zrt-vel a Budapest XI. kerület Alsóhatár
utca 1151/5 hrsz-ú ingatlanon létesítendő beruházással kapcsolatosan (ECOLiget
Projekt)

11.) Autóbusz végállomás hasznosítási pályázata
12.)  Döntés  a  vagyonkezelésbe  adott  köznevelési  intézmények  önkormányzati

használatának egyes kérdéseiről
13.) Élsportolók ingyenes önkormányzati létesítményhasználata
14.)  A Nefelejcs  utcában  található,  Mindszenty  József  Római  Katolikus  Általános

Iskola gazdasági bejáratával szemben lévő parkolósáv átépítése
15.) Gyalogos túraútvonalak térképének elkészítése és kiadása
16.) Nyilvános illemhelyek létesítése
17.) Három vagy több gyermeket nevelő családok részére családtámogatási csomag

létrehozása
18.)  A temetői  díjak éves felülvizsgálata – a temetőkről és a temetkezésről szóló

42/2004.(VI.24.) önkormányzati rendeletben

Napirend előtti hozzászólás: nem volt.

Napirendek tárgyalása: 

1.) Budaörs Város Önkormányzat 2017. évi költségvetése

Barta  Gáborné  pénzügyi  irodavezető:  részletesen  ismertette  a  Budaörs  Város
Önkormányzat 2017. évi költségvetésére vonatkozó előterjesztést, majd részletesen
válaszolt  Vágó  Csaba  kabinetvezető  úrral  és  Lőrincz  Mihály  műszaki
ügyosztályvezető úrral együtt a felmerülő kérdésekre. 

A napirend tárgyalása során az alábbi kérdések, észrevételek hangzottak el:

Sokolowski  Márk  képviselő:  4/B.  sz.  melléklet  27.  sor: Továbbszámlázott
szolgáltatások – kéri, hogy pontosabban mondják el, hogy ez mit takar.
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6/A.  sz.  melléklet  5/1.  sor: a  meglévő  részesedések  növeléséhez  kapcsolódó
kiadások – itt is az lenne a kérdése, hogy részletezettebben ez mit jelent?
A szolidaritási hozzájárulással kapcsolatban kérdezi, hogy az idei költségvetésben ez
jelent-e  elvonást,  illetve,  ha  jelent,  akkor  honnan  volt  szükséges  az  elvonásokat
átcsoportosítani, hogy ezt teljesíteni lehessen?
 
Szita  László  könyvvizsgáló:  részletesen  ismertette  a  könyvvizsgálói  jelentést,
melyet  írásban  is  megküld  a  Hivatal  részére.  Az  ismertetés  összegzéseként
elmondta,  hogy  a  rendelet-tervezet  normaszövegét  felülvizsgálva  megállapították,
hogy  lényegében  az  megfelel  a  jogszabályi  előírásoknak,  ezért  észrevételt  nem
tesznek.  Összességében  tehát  a  felülvizsgálat  alapján  a  rendelet-tervezet
tárgyalásra és a tárgyaláson elfogadásra alkalmasnak tartják.   

Vágó  Csaba  kabinetvezető:  nem  kívánna  vitába  bocsátkozni  senkivel,  de  egy
ponton visszatérne a szolidaritási hozzájárulásra, mert szerinte a hangsúlyok máshol
vannak. 
Alapvetően a szolidaritási hozzájárulásnak a számítási módja és egyáltalán a léte, az
szerinte meglehetősen különös és extra módon visszaél a jogszerűséggel, szerinte –
ez a magánvéleménye. Ami nem a magánvéleménye az az, hogy valóban a kötelező
feladataik  ellátását  nem fogja befolyásolni,  de nem csak kötelező,  hanem önként
vállalt  feladataik  is  vannak  és  a  kötelező  feladataikat  is  el  lehet  látni  különböző
színvonalon és lényegében a költségvetés összeállításánál az volt a dilemma, hogy
adott esetben a város működésével összefüggő kiadásaikban nyerjenek valamiféle
előnyt ahhoz, hogy tudjanak a különböző beruházásokra fordítani összegeket, vagy
megpróbálnak az eddigi működési színvonalon továbbműködni, mert ez mindannyiuk
közös érdeke – szerinte – és e mellett  valamifajta  külön forrást  próbáljanak meg
keríteni és felhasználni arra, hogy a felújítások, beruházások, felhalmozási kiadások,
valamennyire tudjanak teljesülni. Ez indokolja azt, hogy a maradványkeret, illetve a
hitelfelvételnek, ha nem is teljes összegével, de valamennyi részével kalkulálniuk kell
ahhoz, hogy a beruházási feladataikat el tudják végezni. Itt gyakorlatilag nem tűnik
súlyos drámának, hogy a város tudjon tovább működni, a kötelező feladatait remekül
el tudja látni, de az a helyzet, hogy az önként vállalt feladataik köre is olyan, hogy
van  rengeteg olyan  állami  feladat,  amit  az  állam tulajdonképpen  már  nem kíván
ellátni, elvileg lehetőséget ad és biztosít rá a települési önkormányzatoknak, hogy ők
maguk lássák el ilyen-olyan, amolyan színvonalon. Miután ők azt ambicionálják, hogy
minden szolgáltatási színvonal a lehető legmaximálisabb legyen, erre is hangsúlyt
helyeznek.  Azt  nem  mondaná,  hogy  nem  voltak  drámai  percek  akkor,  amikor  a
költségvetés különböző számait próbálták összeállítani.

Laczik Zoltán nem képviselő bizottsági tag: hozzászólásában elmondta, hogy az
elmaradt haszon az tulajdonképpen kár, ami nem csak egy közgazdasági alapvetés,
hanem, aki vállalkozóként dolgozott már az a saját bőrén is tapasztalhatta ezt. Egy
önkormányzat nem haszonelven működik, de lefordítható ide is. Az önkormányzat
esetében ezt  úgy fogalmazhatják meg, hogy elmaradt  bevétel,  az kár!  Ez az ún.
szolidaritási  hozzájárulás  –  sarc  –  egy  károkozás  az  állam  részéről.  Ennek  az
intézkedésnek a következtében ezt a város kár érte!      

dr. Kisfalvi Péter képviselő: 5/B. sz. melléklet 5. sor: Kamaraerdei Közösségi Ház
működtetése – ugyanaz az összeg szerepel  ezen a soron,  mint  a  tavalyi  évben,
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közben van itt valami kötelező béremelés is. Kérdezi, hogy emiatt nem kellett volna
változtatni ezen az összegen?  

Kapitány  Gábor  nem  képviselő  bizottsági  tag:  könyvvizsgáló  úrtól  kérdezi:
általában  a  költségvetésben  szereplő  személyi  juttatásoknak  az  aránya,  például
összehasonlítva más önkormányzatok személyi juttatásaival, azok milyen arányban
vannak egymással?
A másik kérdése egy szubjektív kérdés: körülbelül  mennyi  ideje volt  átvizsgálni  a
költségvetést, mert nekik relatíve kevés? 

A Bizottság miután megvitatta a napirendet, az előterjesztett határozati javaslatot, a
kiegészítő javaslattal együtt 7 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett elfogadta.

6/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat

Budaörs Város Önkormányzat 2017. évi költségvetése

I. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Pénzügyi  Ellenőrző  Bizottsága
javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Önkormányzat saját bevételeinek és az
adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési
évet követő három évre várható összegét az alábbi tartalommal állapítsa meg:

II. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága az
alábbi  módosítással  javasolja  a  Képviselő-testületnek  az  előterjesztés  1.  sz.
melléklete szerint  Budaörs Város Önkormányzat  2017.  évi  költségvetésről  szóló -
rendelet megalkotását:
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-        5/B. sz. melléklet
 44  sor „Felsőfokú  animációs  képzés  bevezetése,  animációs  bázis

működtetése  és  animációs  fesztivál  támogatása  (Illyés  Diákokért
Alapítvány)”.

2.)  Budaörs  Város  Önkormányzat  2016.  évi  költségvetési  rendeletének
módosítása

Barta  Gáborné pénzügyi  irodavezető:  ismertette  Budaörs  Város  Önkormányzat
2016. évi költségvetési rendeletének módosítására vonatkozó előterjesztést.

A Bizottság  az  előterjesztett  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  10  egyhangú igen
szavazattal elfogadta.

7/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat

Budaörs Város Önkormányzat 2016. évi költségvetési rendeletének módosítása

Budaörs Város Önkormányzat  Képviselő-testülete Pénzügyi  Ellenőrző Bizottsága
javasolja  a  Képviselő-testületnek  az  előterjesztés  szerinti  rendelet  megalkotását
Budaörs Város Önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 1/2016. (II.26.) ÖKT
sz. rendeletének módosításáról. 

3.)  A pénzbeli  és természetben nyújtott  szociális  ellátásokról  szóló 53/2013.
(XII.21.) önkormányzati rendelet módosítása

Kövesdi Gabriella szociális és egészségügyi irodavezető: részletesen ismertette
a  rendelet  módosítására  vonatkozó  előterjesztést,  valamint  hogy  a  Szociális  és
Egészségügyi Bizottság támogatta a javaslatot és kéri, hogy a Pénzügyi Ellenőrző
Bizottság is támogassa.

A Bizottság  az  előterjesztett  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  10  egyhangú igen
szavazattal elfogadta.   

8/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat

A  pénzbeli  és  természetben  nyújtott  szociális  ellátásokról  szóló  53/2013.
(XII.21.) önkormányzati rendelet módosítása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága
javasolja a Képviselő-testület részére a pénzbeli és természetben nyújtott szociális
ellátásokról  szóló  53/2013.  (XII.21.)  önkormányzati  rendelet  módosításáról  szóló
rendelet megalkotását az előterjesztés melléklete szerint. 
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4.) Az állami fenntartású köznevelési intézmények szakmai kiadásainak átadása
az intézményi alapítványok számára

Karsainé  Kovács  Judit  köznevelési  és  közoktatás  osztályvezető:  részletesen
ismertette  az  előterjesztést  és  kérte  a  Bizottság  támogatását  a  javaslat
elfogadásához.  Továbbiakban  Barta  Gáborné  pénzügyi  irodavezető  asszonnyal
együtt válaszolt a felmerülő kérdésekre. 

Kapitány Gábor nem képviselő bizottsági tag: itt vélhetőleg született egy átadás-
átvételi szerződés a tankerület és az önkormányzat vagy az iskolák között, ami nem
tudja, hogy milyen módon zajlott le. Kérdezi: ezeket a kérdéseket a szerződés nem
szabályozza?  Kérte  az  önkormányzat,  hogy ezek  a  feladatok  legyenek  benne  a
szerződésbe? Ha ezek kimondottan az üzemeltetéshez kapcsolódó feladatok, akkor
az önkormányzatnak ezt  is  kellett  volna kérnie  vagy,  ha kérte,  akkor  elutasításra
került?   

A Bizottság a rövid tárgyalást követően 10 egyhangú igen szavazattal elfogadta az
előterjesztett határozati javaslatot. 

9/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat

Az állami fenntartású köznevelési intézmények szakmai kiadásainak átadása az
intézményi alapítványok számára

1. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága
javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  2017.  évben  a  Budaörsi  1.  Számú
Általános Iskola szakmai kiadásaihoz, Budaörs Város Önkormányzata 2017. évi
költségvetéséről  szóló  …/2017.  (……….)  önkormányzati  rendelet  5/B.  sz.
melléklet  57.  Államháztartáson  kívülre  pénzeszközátadás  pedagógiai
programokra  során  szereplő  előirányzatból 8 600 ezer Ft összegű  támogatást
biztosítson az iskola mellett működő Gyermekeinkért Közösen Alapítvány részére
történő átadással. 

2. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága
javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy 2017.  évben a Budaörsi  Herman Ottó
Általános Iskola szakmai kiadásaihoz, Budaörs Város Önkormányzata 2017. évi
költségvetéséről  szóló  …/2017.  (……….)  önkormányzati  rendelet  5/B.  sz.
melléklet  57.  Államháztartáson  kívülre  pénzeszközátadás  pedagógiai
programokra során szereplő előirányzatból 16 100 ezer Ft összegű támogatást
biztosítson az iskola mellett működő Írisz Alapítvány részére történő átadással.

3. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága
javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a  2017.  évi  nyári  napközis  tábor
költségeihez, a Budaörsi  Herman Ottó Általános Iskola általi  megvalósításhoz,
Budaörs  Város  Önkormányzata  2017.  évi  költségvetéséről  szóló  …/2017.
(……….) önkormányzati rendelet 5/B. sz. melléklet 57. Államháztartáson kívülre
pénzeszközátadás  pedagógiai  programokra  során  szereplő  előirányzatból
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3 700 ezer Ft összegű támogatást  biztosítson 2017. május 15. napján történő
átadással, az iskola mellett működő Írisz Alapítvány részére.

4. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága
javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  2017.  évben  a  Bleyer  Jakab  Német
Nemzetiségi  Általános  Iskola  szakmai  kiadásaihoz,  Budaörs  Város
Önkormányzata  2017.  évi  költségvetéséről  szóló  …/2017.  (……….)
önkormányzati  rendelet  5/B.  sz.  melléklet  57.  Államháztartáson  kívülre
pénzeszközátadás  pedagógiai  programokra  során  szereplő  előirányzatból
11 100 ezer Ft összegű  támogatást  biztosítson  az  iskola  mellett  működő  Pro
Budaörs 3. Iskola Alapítvány részére történő átadással.

5. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága
javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 2017. évben a Kesjár Csaba Általános
Iskola  szakmai  kiadásaihoz,  Budaörs  Város  Önkormányzata  2017.  évi
költségvetéséről  szóló  …/2017.  (……….)  önkormányzati  rendelet  5/B.  sz.
melléklet  57.  Államháztartáson  kívülre  pénzeszközátadás  pedagógiai
programokra  során  szereplő  előirányzatból 7 900 ezer Ft összegű  támogatást
biztosítson az iskola mellett működő Budaörsi Kesjár Csaba Iskoláért Alapítvány
részére történő átadással. 

6. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága
javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  2017.  évben  a  Budaörsi  Illyés  Gyula
Gimnázium  és  Közgazdasági  Szakközépiskola  szakmai  kiadásaihoz  Budaörs
Város  Önkormányzata  2017.  évi  költségvetéséről  szóló  …/2017.  (……….)
önkormányzati  rendelet  5/B.  sz.  melléklet  57.  Államháztartáson  kívülre
pénzeszközátadás  pedagógiai  programokra  során  szereplő  előirányzatból
33 616 ezer Ft összegű támogatást biztosítson az iskola mellett működő Illyés
Gyula Gimnázium Alapítvány részére történő átadással. 

7. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága
javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 2017. évben a Leopold Mozart Alapfokú
Művészeti Iskola szakmai kiadásaihoz, Budaörs Város Önkormányzata 2017. évi
költségvetéséről  szóló  …/2017.  (……….)  önkormányzati  rendelet  5/B.  sz.
melléklet  57.  Államháztartáson  kívülre  pénzeszközátadás  pedagógiai
programokra  során  szereplő  előirányzatból 4 450 ezer Ft összegű  támogatást
biztosítson  az  iskola  mellett  működő  Leopold  Mozart  Zeneiskola  Közhasznú
Alapítvány részére történő átadással. 

8. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága
javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 2017. évben a Pest Megyei Pedagógiai
Szakszolgálat  Budaörsi  Tagintézmény  szakmai  kiadásaihoz,  Budaörs  Város
Önkormányzata  2017.  évi  költségvetéséről  szóló  …/2017.  (……….)
önkormányzati  rendelet  5/B.  sz.  melléklet  57.  Államháztartáson  kívülre
pénzeszközátadás  pedagógiai  programokra  során  szereplő  előirányzatból
1 900 ezer Ft összegű  támogatást  biztosítson,  az  intézményt  segítő  Írisz
Alapítvány részére történő átadással. 
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5.) Víz-Hang Fesztivál támogatása

dr. Kisfalvi Péter képviselő: ismertette az előterjesztést és válaszolt a felmerülő
kérdésekre. 

Kapitány Gábor nem képviselő bizottsági tag:  véleménye szerint akkor lehetne
erről érdemben tárgyalni, ha vagy kibontják a költségeket és rendesen alátámasztva,
akár előszerződésekkel tudnák bemutatni. Azt gondolja, hogy azért egy kicsit jobban
szét  kellene  bontani,  mert  itt  rengeteg  hasonló  tétel  szerepel  benne.  Véleménye
szerint sokkal kisebb kérelmek tekintetében is jóval nagyobb odafigyeléssel járt el a
Képviselő-testület.

A Bizottság miután megtárgyalta a napirendet, az előterjesztett határozati javaslatot 7
igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett támogatta.

10/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat

Víz-Hang Fesztivál támogatása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Pénzügyi  Ellenőrző  Bizottsága
javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a  BA’N’DA Egyesület  Víz-Hang  Fesztivál
megrendezésére  vonatkozó  igényét  4.000.000  Ft-al  támogassa  a  Budaörs  Város
Önkormányzat  2017.  évi  költségvetéséről  szóló  ../2017.  (II.22.)  önkormányzat
rendelet 3 sz. melléklet,/ I„Működési költségek és kiadásai 5. Egyéb működési célú
kiadások 5.sor. Általános tartalék keret terhére. 

6.) Szennyvíz átadás-átvételi megállapodás Budaörs Város Önkormányzata és
a Fővárosi Csatornázási Művek Zrt. között

Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető: részletesen ismertette a napirendet.

Kapitány Gábor nem képviselő bizottsági tag:  benne vannak a szerződésbe a
szennyvízdíjak,  hogy  hogyan  fognak  alakulni.  Ezzel  kapcsolatban  kérdezi,  hogy
csökkenést vagy emelkedést fog jelenteni a lakók számára, illetve hogy ez, körülbelül
hogy fog kinézni?

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  ezt  a  kérdést  Németh  Szilárd  úrtól
kellene megkérdezni, hogy milyen döntéseket hoznak ebben a tekintetben, mert ezek
a hatósági árképzések jelen pillanatban is megvannak. Válaszában hangsúlyozta: a
közüzemi  díjak  már  régen  nem  a  felmerülő  költségek  arányában  vannak
meghatározva, akár a víz, akár a szennyvíz, akár a hulladék, akár bármelyik terülten.
   
A Bizottság, miután megtárgyalta a napirendet, az előterjesztett határozati javaslatot
10 egyhangú igen szavazattal elfogadta.

11/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat
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Szennyvíz átadás-átvételi  megállapodás Budaörs Város Önkormányzata és a
Fővárosi Csatornázási Művek Zrt. között

1. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Ellenőrző
Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a  jelen  előterjesztés
mellékletét képező, a Fővárosi Csatornázási Művek Zrt. és Budaörs Város
Önkormányzata  között  kötendő  „Budaörs  agglomerációs  településből
érkező szennyvizeknek a fővárosi csatornahálózaton történő fogadása és
a  bevezetett  szennyvizek  után  fizetendő  csatornahasználati  díj
elszámolása tárgyában” kötendő szerződést hagyja jóvá és hatalmazza fel
a Polgármester urat annak aláírására.

2. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Ellenőrző
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek hogy kérje fel a TÖRSVÍZ Kft-
t,  mint  Budaörs  területén  szennyvíz  víziközmű  szolgáltatást  végző
szolgáltatót, hogy szennyvíz átadás-átvételi szerződést kössön a Fővárosi
Csatornázási Művek Zrt-vel az általa összegyűjtött szennyvizek átadására
a „Budaörs agglomerációs településből érkező szennyvizeknek a fővárosi
csatornahálózaton  történő  fogadása  és  a  bevezetett  szennyvizek  után
fizetendő  csatornahasználati  díj  elszámolása  tárgyában”  a  Fővárosi
Csatornázási Művek Zrt. és Budaörs Város Önkormányzata között kötött
szerződésben foglaltak szerint. 

7.) Döntés az Érd és Térsége Regionális Hulladékgazdálkodási Önkormányzati
Társuláshoz történő csatlakozásról 

Lőrincz Mihály műszaki  ügyosztályvezető:  részletesen ismertette  a napirendet,
melynek során elmondta, hogy a TFVB hétfői ülésén a határozati javaslat 1. pontját
fogata el, mert ami az előterjesztés mellékletében szerepel Társulási Megállapodás
tervezet, az még nem a végleges. Még ma délben kapták meg az érdiektől azt az
utolsó változatot, amelyiket figyelembe véve az idő rövidsége miatt, nem kívánnak
tovább tárgyalni, hanem kvázi ultimátumként küldték ki a településeknek, hogy amit
figyelembe tudtak venni az ő elképzelésükből azt figyelembe vettek, amit nem, azt
meg  már  nem  is  kívánják  figyelembe  venni.  Az  egyeztetések  eredményeképpen
voltak észrevételek, amiket elfogadtak, voltak, amiket nem és a mai napion a déli
órákban kapták meg az újabb változatot, amit az előterjesztéshez is fel fognak tenni
és majd a Testületnek arról kell dönteni.  
 

A Bizottság miután meghallgatta a részletes ismertetést, az előterjesztett határozati
javaslat 1. pontját 10 egyhangú igen szavazattal elfogadta.

12/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat
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Döntés  az  Érd  és  Térsége  Regionális  Hulladékgazdálkodási  Önkormányzati
Társuláshoz történő csatlakozásról 

Budaörs  Város  Önkormányzata  Képviselő-testületének  Pénzügyi  Ellenőrző
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy

1. döntsön úgy, hogy a települési hulladékgazdálkodási közszolgáltatás ellátása
érdekében csatlakozik  az Érd és Térsége Regionális  Hulladékgazdálkodási
Önkormányzati  Társuláshoz.  Egyetért azzal, hogy a fenti  feladat ellátására
Érd  Megyei  Jogú  Város  székhellyel  önkormányzati  társulás  létrehozásra
kerüljön, egyúttal rögzíti, hogy annak alapító tagja kíván lenni.

8.)  A  Budaörs  területén  közlekedő  helyközi  buszjáratok  üzemeltetéséhez
szükséges megállapodások jóváhagyása

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  részletesen  ismertette  az
előterjesztést.

A Bizottság az ismertetést követően az előterjesztés szerinti határozati javaslatot vita
nélkül, 10 egyhangú igen szavazattal elfogadta.
   

13/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat

A  Budaörs  területén  közlekedő  helyközi  buszjáratok  üzemeltetéséhez
szükséges megállapodások jóváhagyása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága
javasolja a Képviselő-testület részére, hogy a Volánbusz Zrt. 40, 40B, 40E, 88, 140,
140A, 140B, 142, 188E, 240, 287, 940, 972 buszjáratok üzemeltetésére vonatkozó
támogatási  szerződését  hagyja  jóvá,  azzal,  hogy  a  támogatás  összege  2016.
november 1. – 2017. szeptember 30. közötti határozott időtartamra vonatkozóan
legfeljebb 21.833.000 Ft/hó.

9.)  Utólagos  csatlakozási  díj  és  viziközmű-fejlesztési  hozzájárulás
meghatározása, beszedése 2017. évtől

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  részletesen  ismertette  az
előterjesztést.

A Bizottság az ismertetést követően az előterjesztés szerinti határozati javaslatot vita
nélkül, 10 egyhangú igen szavazattal elfogadta.

14/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat
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Utólagos csatlakozási díj és viziközmű-fejlesztési hozzájárulás meghatározása,
beszedése 2017. évtől

1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Pénzügyi  Ellenőrző  Bizottsága  javasolja  a
Képviselő-testületnek,  hogy  alkossa  meg  az  önkormányzat  tulajdonában  álló
víziközmű hálózathoz történő utólagos csatlakozás műszaki és pénzügyi feltételeiről,
valamint  az  utólagos  csatlakozásért  fizetendő  hozzájárulás  mértékéről szóló
önkormányzati rendeletet.

2. Budaörs  Város  Önkormányzat  Pénzügyi  Ellenőrző  Bizottsága  javasolja  a
Képviselő-testületnek, hogy az alábbiak szerint döntsön:

VÍZIKÖZMŰ  -  FEJLESZTÉSI  HOZZÁJÁRULÁS  szennyvízcsatorna  hálózatra
történő csatlakozása esetén

Víziközmű-fejlesztési hozzájárulás fizetők köre:
Nem lakossági  felhasználó szennyvízcsatorna hálózathoz történő csatlakozásakor
közműfejlesztési  hozzájárulási  díjat  szükséges  fizetni  függetlenül  attól,  hogy
rendelkezik-e bekötéssel, vagy nem.

Nem  kell  víziközmű-fejlesztési  hozzájárulást  fizetnie a víziközmű-szolgáltatásról
szóló 2011. évi CCIX. törvény 69. § (2) bekezdés szerint a központi költségvetési
szervnek  és  intézményének,  a  helyi  önkormányzatnak  és  annak  költségvetési
intézményének,  valamint  normatív  állami  támogatásban  részesülő,  közfeladatot
ellátó, nem nyereség- és vagyonszerzési célt szolgáló egyéb intézménynek.

Víziközmű - fejlesztési hozzájárulás mértéke:
Egységnyi víziközmű - fejlesztési hozzájárulás: 337.100 + Áfa (Ft/m  3  /nap) 
A víziközmű - fejlesztési hozzájárulás mértéknek számítása a különböző esetekben
az alábbiak:

Egységnyi
víziközmű
-fejlesztési

hozzájárulás
(Ft/m3/nap)

Szennyvízkibocsátá
s (m3/nap)

Víziközmű - fejlesztési
hozzájárulás (Ft) 

1. Alapeset: a 
szennyvízcsatorn
a hálózatra 
csatlakozáskor

337.100 + Áfa
napi átlagos 
szennyvízmennyiség

egységnyi víziközmű -
fejlesztési hozzájárulás

(Ft/m3/nap) x
szennyvízkibocsátás

(m3/nap) 
2. Lakossági 
fogyasztó 
helyébe 
ugyanazon 
fogyasztó lép 
közületi 
fogyasztóként

337.100 + Áfa

napi átlagos 
szennyvízmennyiség*
0,6 m3/nap 
mennyiséggel 
csökkentett értéke

egységnyi víziközmű -
fejlesztési hozzájárulás

(Ft/m3/nap) x
szennyvízkibocsátás

(m3/nap)
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3. gazdálkodó 
szervezet 
valósítja meg 
részben vagy 
egészben a 
közműfejlesztést

Amennyiben a gazdálkodó
szervezet saját

beruházásban a számára
megállapított víziközmű -
fejlesztési hozzájárulás

90%-ánál nagyobb mértékű
közműfejlesztést hajtott

végre, úgy a közmű
tulajdonos fizetési

kötelezettsége mértékét
Budaörs Város

Önkormányzat Képviselő-
testülete – a szolgáltató

szakértői elemzése
alapján - külön állapítja

meg.

*napi átlagos szennyvízmennyiség: a viziközmű-szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX.
törvény  egyes  rendelkezéseinek  végrehajtásáról  szóló  58/2013.  (II.27.)  Korm.
rendelet 5. sz. melléklete I. B) pontjában szereplő bekötési terv műszaki leírásában
meghatározott 

10.) Döntés megállapodás megkötéséről Budapest Főváros XI. kerületi Újbuda
Önkormányzata  és  Agora  Invest  Group  Zrt-vel  a  Budapest  XI.  kerület
Alsóhatár  utca  1151/5  hrsz-ú  ingatlanon  létesítendő  beruházással
kapcsolatosan (ECOLiget Projekt)

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  részletesen  ismertette  az
előterjesztést.

A Bizottság az ismertetést követően az előterjesztés szerinti határozati javaslatot vita
nélkül, 10 egyhangú igen szavazattal elfogadta.

15/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat

Döntés  megállapodás  megkötéséről  Budapest  Főváros  XI.  kerületi  Újbuda
Önkormányzata és Agora Invest Group Zrt-vel a Budapest XI. kerület Alsóhatár
utca  1151/5  hrsz-ú  ingatlanon  létesítendő  beruházással  kapcsolatosan
(ECOLiget Projekt)

Budaörs  Város  Önkormányzata  Képviselő-testületének  Pénzügyi  Ellenőrző
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy

1. járuljon  hozzá az előterjesztés  melléklete szerinti  szerződés megkötéséhez
Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzattal, illetve az Agora Invest
Group Zrt-vel,

2. hatalmazza fel a polgármestert a szerződés aláírására.
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11.) Autóbusz végállomás hasznosítási pályázata

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  részletesen  ismertette  az
előterjesztést.

A Bizottság az ismertetést követően az előterjesztés szerinti határozati javaslatot vita
nélkül, 10 egyhangú igen szavazattal elfogadta.

16/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat

Autóbusz végállomás hasznosítási pályázata

Budaörs  Város  Önkormányzata  Képviselő-testületének  Pénzügyi  Ellenőrző
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy

1. hagyja jóvá és írja ki az előterjesztés 1. melléklete szerinti pályázati felhívással
megegyező  tartalmú  pályázatot  a  Budaörs,  4153/131  hrsz-ú  ingatlan
természetben a Szivárvány és Baross utca kereszteződésénél  található cca.
8.835 m2 területű részének hasznosítására, új buszvégállomás építésére.

2. kérje  fel  a  Polgármestert  a  pályázati  felhívás  közzétételére,  valamint  a
szükséges további intézkedések megtételére.

12.)  Döntés  a  Ceglédi  Tankerülti  Központ  vagyonkezelésébe  adott
önkormányzati  ingatlan  (Budaörs,  Budapesti  út  54.)  használatának  egyes
kérdéseiről  (Meghívón szereplő cím: Döntés a vagyonkezelésbe adott köznevelési
intézmények önkormányzati használatának egyes kérdéseiről)

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  részletesen  ismertette  az
előterjesztést.

A Bizottság az ismertetést követően az előterjesztés szerinti határozati javaslatot vita
nélkül, 10 egyhangú igen szavazattal elfogadta.

17/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat

Döntés a Ceglédi Tankerülti  Központ vagyonkezelésébe adott önkormányzati
ingatlan (Budaörs, Budapesti út 54.) használatának egyes kérdéseiről

Budaörs  Város  Önkormányzata  Képviselő-testületének  Pénzügyi  Ellenőrző
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy

1. Budaörs Város Önkormányzata,  mint  tulajdonos,  állapodjon meg a Ceglédi
Tankerületi Központtal a Budaörs, Budapesti út 54. szám alatti ingatlan Pest
Megyei  Pedagógiai  Szakszolgálat  Budakeszi  Tagintézménye  működtetése
céljából  vagyonkezelésbe  vett,  valamint  az  Önkormányzat  által
vagyonkezelésbe  nem  adott  ingatlan  részek  működtetési,  fenntartási
költségeinek kölcsönös viseléséről, az alábbiak szerint:
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a. a  vagyonkezelésbe  vett  és  az  intézmény  által  használt  400,79  m2

területű felépítményen kívül a teljes, ingatlanhatáron belüli területet és
a további felépítményeket az Önkormányzat kezeli és tartja fenn,

b. a  Ceglédi  Tankerületi  Központ  nem  követel  az  Önkormányzattól
hozzájárulást  az  általa  viselt  közüzemi  és  egyéb,  a  teljes  ingatlan
működtetéséből fakadó költségek vonatkozásában,

c. az  Önkormányzat  fentiek  ellentételezéseként  nem követel  a  Ceglédi
Tankerületi Központtól hozzájárulást

i. az át nem adott, de közösen használt bejárati kapu, valamint a
kerítések fenntartásához,

ii. a parkolók használatáért,

iii. a  gépkocsi  lejáró  és  a  parkolók  fenntartásához,
gyommentesítéséhez,  hó-  és  síkosságmentesítéséhez,
takarításához,

iv. a  csapadékvíz  kiemelését  szolgáló  átemelő  szivattyú
fenntartásához.

2. hatalmazza  fel  a  polgármestert  a  vonatkozó  megállapodás  elkészíttetésére,
egyeztetésére és aláírására.

dr. Molnár Gábor elnök:  javasolja, hogy az elfogadott napirend szerinti  I. Testületi
hatáskör: 13.)  „Élsportolók  ingyenes  önkormányzati  létesítményhasználata” c.
előterjesztést megelőzően tárgyalják meg az elfogadott napirend szerinti  I. Testületi
hatáskör: 18.) „A temetői díjak éves felülvizsgálata – a temetőkről és a temetkezésről
szóló 42/2004.(VI.24.) önkormányzati rendeletben” c. előterjesztést.
A Bizottság a javaslatot 10 egyhangú igen szavazattal elfogadta.

18/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat

Napirendi pontok cseréje

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  Pénzügyi  Ellenőrző
Bizottsága  úgy  dönt,  hogy  az  I.  Testületi  hatáskör:  18.)  „A  temetői  díjak  éves
felülvizsgálata  –  a  temetőkről  és  a  temetkezésről  szóló  42/2004.(VI.24.)
önkormányzati rendeletben” c. előterjesztést az elfogadott napirendtől eltérően, az I.
Testületi hatáskör: 13.) „Élsportolók ingyenes önkormányzati létesítményhasználata”
c. előterjesztést megelőzően tárgyalja.  

13.) A temetői díjak éves felülvizsgálata – a temetőkről és a temetkezésről szóló
42/2004.(VI.24.) önkormányzati rendeletben

dr.  Benis  Péter  vagyongazdálkodási  osztályvezető:  részletesen  ismertette  az
előterjesztést.
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A Bizottság az ismertetést követően az előterjesztés szerinti határozati javaslatot vita
nélkül, 10 egyhangú igen szavazattal elfogadta.

19/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat

A temetői díjak éves felülvizsgálata – a temetőkről és a temetkezésről szóló
42/2004.(VI.24.) önkormányzati rendeletben

Budaörs  Város  Önkormányzata  Képviselő-testületének  Pénzügyi  Ellenőrző
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Temetőkről és a temetkezésről
szóló 42/2004.(VI.24.)  önkormányzati  rendelet  2.  sz.  mellékletében meghatározott
temetői díjakat a 2017. évtől módosítsa úgy, hogy azokat 5%-kal megemeli, valamint
javasolja az előterjesztés melléklete szerinti módosító rendelet megalkotását.

14.) Élsportolók ingyenes önkormányzati létesítményhasználata

dr. Molnár Gábor elnök: elmondja, hogy az előterjesztést mindenfajta rosszindulat
nélkül,  nem  tudta  értelmezni,  bár  Löfler  úr  elmondta,  hogy  minden  le  van  az
előterjesztésben írva.  

Kapitány Gábor nem képviselő bizottsági tag:  ismertette a napirendet, melynek
során elmondta, hogy tágra nyit egy kaput, ami lehetőségként a sporttámogatások
körében  megjelenhet.  Azért  nem  fogalmaztak  meg  egy  szűkebb  és  konkrétabb
javaslatot  ezzel  kapcsolatban,  mert  azt  szeretnék,  ha  itt  egy közös  gondolkodás
mentén,  egy következő  bizottsági,  illetve  testületi  ülésre  készítenék  elő  ennek  a
lehetőségét.  A  sportolók  tekintetében  relatíve  kevés  lehetőség  van  általános
sporttámogatások igénybevételére, míg egyéni kérelmeket be lehet nyújtani, azokat
tárgyalják a Bizottságok, amelyekből vagy lesz valami, vagy nem és itt  egy olyan
lehetőséget  kívánnak  megnyitni  a  sportolók  felé,  hogy  akik  az  előterjesztésben
meghatározott eredményt elérik, és itt elsősorban egyéni sportolókra gondoltak, azok
használhassák  azokat  a  sportlétesítményeket,  amelyeket  a  következő  körben
lehetne  meghatározni.  Tehát,  azt  gondolja,  hogy  ilyen  formán,  egy  ilyen  közös
gondolkodás  indulhatna  el  és  a  határozat  csak  arról  szól,  hogy  ennek  mentén
állítsanak  össze  egy  olyan  feltételrendszert,  hogy  milyen  sportolók  és  milyen
sportlétesítményeket használhassanak. 

dr.  Molnár  Gábor  elnök: támogatja,  hogy  a  következő  bizottsági  ülésre,  akár
KMISB-re  is  ismételten  benyújtsák,  de  kérdezi,  hogy  ugye  erről  most  nem  kell
szavazni? 

Elnök úr felolvasta a törvényességi észrevételből: „az előterjesztés konkrét pénzügyi
kötelezettségvállalást  nem  tartalmaz,  így  nem  indokolt  a  Pénzügyi  Ellenőrző
Bizottság általi tárgyalása” és ezért tette fel a szavazásra vonatkozó kérdését. 

Stift  Nándor képviselő:  elmondta,  hogy a TFVB ülésén is olyan hiányosságokat
tártak  fel,  hogy  egyszerűen  nem  lehet  tárgyalni  és  azt  javasolja,  hogy  az
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előterjesztők vonják vissza és gondolják át és az együttgondolkodás után hozzák
ismét vissza.

Kapitány Gábor nem képviselő bizottsági tag: nem gondolnák, hogy visszavonják,
mert, ha beszélnek róla, az nem feltétlen probléma, sőt, lehet, hogy még valami ki is
alakul. 

A Bizottság a tárgyalás során a törvényességi észrevételben leírtakra tekintettel ––
arra az álláspontra jutott, hogy nem kíván szavazni a FIDESZ-KDNP által benyújtott
előterjesztésekről.
Biró Gyula alpolgármester:  ha az 5 előterjesztést nézi, akkor ő kettőről hajlandó
továbbgondolkodni, háromról pedig nem. Amikor az első bizottsági ülésen tárgyalni
kezdték az előterjesztéseket,  akkor kiderült  az itt  ülő két FIDESZ-es képviselőről,
hogy fogalmuk sem volt az előterjesztésről. Majd egy következő ülésen azt mondták,
hogy tulajdonképpen nem is akarnak róla szavazni, sőt, az egyik aláíró meg sem
szavazta. Személy szerint ő az élsportolókról nem sok értelmét látja továbbtárgyalni. 
A Nefelejcs  utcával  kapcsolatban  a  TFVB ülésén  elhangzott,  hogy az  egy olyan
kérdés, aminek folyamatban van a felülvizsgálata. Itt egy parkoló kialakításáról van
szó, ami szerinte végiggondolandó és lehet róla beszélni. 
A  térkép  elkészítésével  kapcsolatban  pedig  főépítész  asszony  megmutatta  a
kiadványt, amiben az összes turistaútvonal, budaörsi nevezetesség, minden benne
van, tehát nem látja értelmét, hogy még egy kiadvány legyen. 
A nyilvános illemhelyek – eddig is beszéltek róla és tovább is beszélhetnek róla. 
A családi támogatások – úgy gondolja, hogy ahogyan a Szociális Iroda ezt leírta,
szociális alapon, szerinte Budaörsön ez abszolút rendben van. Az összes többi pedig
számára  értelmezhetetlen,  mert  ma  egy  három  gyermekes  család  igen  komoly
támogatásokban részesül, hiszen nem fizet adót, nem fizet társadalombiztosítást és
még  sok  minden  mást  sem  és  a  televízióból  tudhatják,  hogy  ezeket  még  most
további  kedvezményekkel  fogják  bővíteni.  Ez  egyáltalán  nem probléma számára.
Véleménye  szerint  ezt  úgy  kellene  elintézni,  hogy  globálisan  minden  három
gyermekes család valamilyen támogatást kapjon, aki rászorul, az meg egyébként a
szociális védőhálóban, szerinte benne van.       
Számára az az ötlet volt szimpatikus, ami a reggeli SZEB ülésen elhangzott, hogy
inkább átdolgozzák az összes beadványt és még egyszer beterjesztik.   

Simándi  Szelim képviselő:  a  Nefelejcs  utcai  parkolóval  kapcsolatban  elmondja,
hogy úgy értelmezte ügyosztályvezető úr feljegyzését,  miszerint  gyakorlatilag már
bevan tervezve 2017-re. Tehát, ha elfogadják a költségvetést, akkor ez meg is fog
valósulni. Ilyen módon számára nem képezi vita tárgyát, de kérdezi azért, hogy akkor
most ez vitatárgya, vagy nem? 

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  mindaddig  vita  tárgya,  amíg  a
Képviselő-testület nem fogadja el a költségvetését és reméli, hogy az előterjesztők
akkor a költségvetést támogatni fogják ilyen módon, hogy megvalósulhasson. Ha a
költségvetést elfogadják, akkor a tervek között szerepel az átalakítás. 
 

A Bizottság  fentiek  szerint  tovább  tárgyalta  a  napirendet,  néhol  már  a  további
napirendeket  is,  majd  elnök  úr  feltette  a  kérdést  Jegyző  Úr  felé,  hogy  kell-e
szavazniuk a napirendekhez előterjesztett határozati javaslatokról?
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dr.  Bocsi  István  jegyző: válaszában  elmondta:  mivel  az  előterjesztő  nem  vont
vissza egyetlen indítványát sem, ezért a Bizottságnak a beterjesztett előterjesztések
mindegyikéről szavaznia kell, nem tehetnek mást. 

Sokolowski Márk képviselő:  javasolja, hogy akkor mindegyikről szavazzanak és,
ha nem nyernek el többségi támogatást, akkor a testületi ülésig módosítják.   

A Bizottság Jegyző Úr válasza és Sokolowski Márk képviselő javaslatát követően, a
beterjesztett határozati javaslatot, 3 igen, 1 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett
– kellő többség hiányában - nem javasolja elfogadásra. 

20/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat

Élsportolók  ingyenes  önkormányzati  létesítményhasználata  –  elutasított
javaslat 

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága
– kellő többség hiányában – nem javasolja Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-
testületének,  hogy  támogassa  a  budaörsi  élsportolók  ingyenes
létesítményhasználatát, az előterjesztésben meghatározott feltételek alkalmazásával.

15.)  A  Nefelejcs  utcában  található,  Mindszenty  József  Római  Katolikus
Általános Iskola gazdasági bejáratával szemben lévő parkolósáv átépítése

A Bizottság Jegyző Úr válasza és Sokolowski Márk képviselő javaslatát követően, a
beterjesztett határozati javaslatot, 3 igen, 1 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett
– kellő többség hiányában - nem javasolja elfogadásra. 

21/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat

A Nefelejcs utcában található,  Mindszenty József Római Katolikus Általános
Iskola gazdasági bejáratával szemben lévő parkolósáv átépítése – elutasított
javaslat

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága
– kellő többség hiányában – nem javasolja Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-
testületének, hogy támogassa az alábbi határozati javaslatot:

1.  Budaörs  Város  Önkormányzata  Képviselő  testületének  Pénzügyi  Ellenőrző
Bizottsága  javasolja  Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének,  hogy
támogassa  a  Nefelejcs  utcában  található,  Mindszenty  József  Római  katolikus
Általános Iskola gazdasági bejáratával szemben lévő parkolósáv átépítését. 
2.  Budaörs  Város  Önkormányzata  Képviselő  testületének  Pénzügyi  Ellenőrző
Bizottsága  javasolja  Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének,  hogy
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kérje fel a műszaki ügyosztályt az átépítés megvalósíthatóságának vizsgálatára, és
amennyiben  a  javasolt  átépítés  megvalósítható,  végezzen  a  műszaki  ügyosztály
költségbecslést  a  beruházással  kapcsolatban,  amelyet  terjesszen  be  a  soron
következő képviselő testület elé. 
3.  Budaörs  Város  Önkormányzata  Képviselő  testületének  Pénzügyi  Ellenőrző
Bizottsága  javasolja  Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének,  hogy
amennyiben  a  javasolt  beruházás  megvalósítható,  abban  az  esetben,  a
költségbecslés alapján, biztosítson forrást a fejlesztés megvalósítására, a 2017. évi
költségvetés terhére.

 
16.) Gyalogos túraútvonalak térképének elkészítése és kiadása

A Bizottság Jegyző Úr válasza és Sokolowski Márk képviselő javaslatát követően, a
beterjesztett határozati javaslatot, 3 igen, 4 nem szavazattal, 3 tartózkodás mellett
– kellő többség hiányában - nem javasolja elfogadásra. 

22/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat

Gyalogos túraútvonalak térképének elkészítése és kiadása – elutasított javaslat

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága
– kellő többség hiányában – nem javasolja Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-
testületének, hogy támogassa a gyalogos túraútvonalak térképének elkészítését és
kiadását, az előterjesztésben foglalt tartalommal. 

17.) Nyilvános illemhelyek létesítése

A Bizottság Jegyző Úr válasza és Sokolowski Márk képviselő javaslatát követően, a
beterjesztett határozati javaslatot,  3 igen  szavazattal,7 tartózkodás  mellett – kellő
többség hiányában - nem javasolja elfogadásra. 

23/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat

Nyilvános illemhelyek létesítése – elutasított javaslat

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága
– kellő többség hiányában – nem javasolja Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-
testületének, hogy támogassa az alábbi határozati javaslatot:

Budaörs  Város  Önkormányzata  Képviselő  testületének  Pénzügyi  Ellenőrző
Bizottsága javasolja Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének, hogy
kérje  fel  a  műszaki  ügyosztályt  az  előterjesztésben  meghatározott  feladat
előkészítésével, valamint a helyszínek vizsgálatával.
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A  műszaki  ügyosztály  végezzen  költségbecslést  a  beruházás
megvalósíthatóságának  érdekében,  és  azt  terjessze  elő  a  képviselő  testület
soron következő ülésére.

18.)  Három vagy több gyermeket  nevelő  családok részére  családtámogatási
csomag létrehozása

A Bizottság Jegyző Úr válasza és Sokolowski Márk képviselő javaslatát követően, a
beterjesztett határozati javaslatot, 3 igen, 5 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett
– kellő többség hiányában - nem javasolja elfogadásra. 

24/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat

Három  vagy  több  gyermeket  nevelő  családok  részére  családtámogatási
csomag létrehozása – elutasított javaslat

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága
– kellő többség hiányában – nem javasolja Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-
testületének,  hogy  támogassa  a  három,  vagy  több  gyermeket  nevelő  csalások
részére, családtámogatási csomagot létrehozást, az előterjesztésben meghatározott
tartalommal. 

dr.  Molnár Gábor elnök: Miután több napirendi  nincs,  megköszöni  a jelen lévők
munkáját és az ülést 1740 órakor bezárja. 

k.m.f.

        Stift Nándor                  dr. Molnár Gábor
    bizottsági tag                                      elnök 

             aláíró 
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	16.) Nyilvános illemhelyek létesítése
	17.) Három vagy több gyermeket nevelő családok részére családtámogatási csomag létrehozása
	Napirend előtti hozzászólás: nem volt.
	Napirendek tárgyalása:
	Barta Gáborné pénzügyi irodavezető: részletesen ismertette a Budaörs Város Önkormányzat 2017. évi költségvetésére vonatkozó előterjesztést, majd részletesen válaszolt Vágó Csaba kabinetvezető úrral és Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető úrral együtt a felmerülő kérdésekre.
	A napirend tárgyalása során az alábbi kérdések, észrevételek hangzottak el:
	Sokolowski Márk képviselő: 4/B. sz. melléklet 27. sor: Továbbszámlázott szolgáltatások – kéri, hogy pontosabban mondják el, hogy ez mit takar.
	6/A. sz. melléklet 5/1. sor: a meglévő részesedések növeléséhez kapcsolódó kiadások – itt is az lenne a kérdése, hogy részletezettebben ez mit jelent?
	A szolidaritási hozzájárulással kapcsolatban kérdezi, hogy az idei költségvetésben ez jelent-e elvonást, illetve, ha jelent, akkor honnan volt szükséges az elvonásokat átcsoportosítani, hogy ezt teljesíteni lehessen?
	
	Szita László könyvvizsgáló: részletesen ismertette a könyvvizsgálói jelentést, melyet írásban is megküld a Hivatal részére. Az ismertetés összegzéseként elmondta, hogy a rendelet-tervezet normaszövegét felülvizsgálva megállapították, hogy lényegében az megfelel a jogszabályi előírásoknak, ezért észrevételt nem tesznek. Összességében tehát a felülvizsgálat alapján a rendelet-tervezet tárgyalásra és a tárgyaláson elfogadásra alkalmasnak tartják.
	Vágó Csaba kabinetvezető: nem kívánna vitába bocsátkozni senkivel, de egy ponton visszatérne a szolidaritási hozzájárulásra, mert szerinte a hangsúlyok máshol vannak.
	Alapvetően a szolidaritási hozzájárulásnak a számítási módja és egyáltalán a léte, az szerinte meglehetősen különös és extra módon visszaél a jogszerűséggel, szerinte – ez a magánvéleménye. Ami nem a magánvéleménye az az, hogy valóban a kötelező feladataik ellátását nem fogja befolyásolni, de nem csak kötelező, hanem önként vállalt feladataik is vannak és a kötelező feladataikat is el lehet látni különböző színvonalon és lényegében a költségvetés összeállításánál az volt a dilemma, hogy adott esetben a város működésével összefüggő kiadásaikban nyerjenek valamiféle előnyt ahhoz, hogy tudjanak a különböző beruházásokra fordítani összegeket, vagy megpróbálnak az eddigi működési színvonalon továbbműködni, mert ez mindannyiuk közös érdeke – szerinte – és e mellett valamifajta külön forrást próbáljanak meg keríteni és felhasználni arra, hogy a felújítások, beruházások, felhalmozási kiadások, valamennyire tudjanak teljesülni. Ez indokolja azt, hogy a maradványkeret, illetve a hitelfelvételnek, ha nem is teljes összegével, de valamennyi részével kalkulálniuk kell ahhoz, hogy a beruházási feladataikat el tudják végezni. Itt gyakorlatilag nem tűnik súlyos drámának, hogy a város tudjon tovább működni, a kötelező feladatait remekül el tudja látni, de az a helyzet, hogy az önként vállalt feladataik köre is olyan, hogy van rengeteg olyan állami feladat, amit az állam tulajdonképpen már nem kíván ellátni, elvileg lehetőséget ad és biztosít rá a települési önkormányzatoknak, hogy ők maguk lássák el ilyen-olyan, amolyan színvonalon. Miután ők azt ambicionálják, hogy minden szolgáltatási színvonal a lehető legmaximálisabb legyen, erre is hangsúlyt helyeznek. Azt nem mondaná, hogy nem voltak drámai percek akkor, amikor a költségvetés különböző számait próbálták összeállítani.
	Laczik Zoltán nem képviselő bizottsági tag: hozzászólásában elmondta, hogy az elmaradt haszon az tulajdonképpen kár, ami nem csak egy közgazdasági alapvetés, hanem, aki vállalkozóként dolgozott már az a saját bőrén is tapasztalhatta ezt. Egy önkormányzat nem haszonelven működik, de lefordítható ide is. Az önkormányzat esetében ezt úgy fogalmazhatják meg, hogy elmaradt bevétel, az kár! Ez az ún. szolidaritási hozzájárulás – sarc – egy károkozás az állam részéről. Ennek az intézkedésnek a következtében ezt a város kár érte!
	dr. Kisfalvi Péter képviselő: 5/B. sz. melléklet 5. sor: Kamaraerdei Közösségi Ház működtetése – ugyanaz az összeg szerepel ezen a soron, mint a tavalyi évben, közben van itt valami kötelező béremelés is. Kérdezi, hogy emiatt nem kellett volna változtatni ezen az összegen?
	Kapitány Gábor nem képviselő bizottsági tag: könyvvizsgáló úrtól kérdezi: általában a költségvetésben szereplő személyi juttatásoknak az aránya, például összehasonlítva más önkormányzatok személyi juttatásaival, azok milyen arányban vannak egymással?
	A másik kérdése egy szubjektív kérdés: körülbelül mennyi ideje volt átvizsgálni a költségvetést, mert nekik relatíve kevés?
	A Bizottság miután megvitatta a napirendet, az előterjesztett határozati javaslatot, a kiegészítő javaslattal együtt 7 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett elfogadta.
	6/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat
	Barta Gáborné pénzügyi irodavezető: ismertette Budaörs Város Önkormányzat 2016. évi költségvetési rendeletének módosítására vonatkozó előterjesztést.
	A Bizottság az előterjesztett határozati javaslatot vita nélkül, 10 egyhangú igen szavazattal elfogadta.
	7/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat
	Kövesdi Gabriella szociális és egészségügyi irodavezető: részletesen ismertette a rendelet módosítására vonatkozó előterjesztést, valamint hogy a Szociális és Egészségügyi Bizottság támogatta a javaslatot és kéri, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság is támogassa.
	A Bizottság az előterjesztett határozati javaslatot vita nélkül, 10 egyhangú igen szavazattal elfogadta.
	8/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat
	9/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat
	10/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat
	A Bizottság, miután megtárgyalta a napirendet, az előterjesztett határozati javaslatot 10 egyhangú igen szavazattal elfogadta.
	11/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat
	12/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat
	13/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat
	14/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat
	15/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat
	16/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat
	12.) Döntés a Ceglédi Tankerülti Központ vagyonkezelésébe adott önkormányzati ingatlan (Budaörs, Budapesti út 54.) használatának egyes kérdéseiről (Meghívón szereplő cím: Döntés a vagyonkezelésbe adott köznevelési intézmények önkormányzati használatának egyes kérdéseiről)
	17/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat
	Döntés a Ceglédi Tankerülti Központ vagyonkezelésébe adott önkormányzati ingatlan (Budaörs, Budapesti út 54.) használatának egyes kérdéseiről
	dr. Molnár Gábor elnök: javasolja, hogy az elfogadott napirend szerinti I. Testületi hatáskör: 13.) „Élsportolók ingyenes önkormányzati létesítményhasználata” c. előterjesztést megelőzően tárgyalják meg az elfogadott napirend szerinti I. Testületi hatáskör: 18.) „A temetői díjak éves felülvizsgálata – a temetőkről és a temetkezésről szóló 42/2004.(VI.24.) önkormányzati rendeletben” c. előterjesztést.
	A Bizottság a javaslatot 10 egyhangú igen szavazattal elfogadta.
	18/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat
	Budaörs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága úgy dönt, hogy az I. Testületi hatáskör: 18.) „A temetői díjak éves felülvizsgálata – a temetőkről és a temetkezésről szóló 42/2004.(VI.24.) önkormányzati rendeletben” c. előterjesztést az elfogadott napirendtől eltérően, az I. Testületi hatáskör: 13.) „Élsportolók ingyenes önkormányzati létesítményhasználata” c. előterjesztést megelőzően tárgyalja.
	19/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat
	A temetői díjak éves felülvizsgálata – a temetőkről és a temetkezésről szóló 42/2004.(VI.24.) önkormányzati rendeletben
	14.) Élsportolók ingyenes önkormányzati létesítményhasználata
	dr. Molnár Gábor elnök: elmondja, hogy az előterjesztést mindenfajta rosszindulat nélkül, nem tudta értelmezni, bár Löfler úr elmondta, hogy minden le van az előterjesztésben írva.
	Kapitány Gábor nem képviselő bizottsági tag: ismertette a napirendet, melynek során elmondta, hogy tágra nyit egy kaput, ami lehetőségként a sporttámogatások körében megjelenhet. Azért nem fogalmaztak meg egy szűkebb és konkrétabb javaslatot ezzel kapcsolatban, mert azt szeretnék, ha itt egy közös gondolkodás mentén, egy következő bizottsági, illetve testületi ülésre készítenék elő ennek a lehetőségét. A sportolók tekintetében relatíve kevés lehetőség van általános sporttámogatások igénybevételére, míg egyéni kérelmeket be lehet nyújtani, azokat tárgyalják a Bizottságok, amelyekből vagy lesz valami, vagy nem és itt egy olyan lehetőséget kívánnak megnyitni a sportolók felé, hogy akik az előterjesztésben meghatározott eredményt elérik, és itt elsősorban egyéni sportolókra gondoltak, azok használhassák azokat a sportlétesítményeket, amelyeket a következő körben lehetne meghatározni. Tehát, azt gondolja, hogy ilyen formán, egy ilyen közös gondolkodás indulhatna el és a határozat csak arról szól, hogy ennek mentén állítsanak össze egy olyan feltételrendszert, hogy milyen sportolók és milyen sportlétesítményeket használhassanak.
	dr. Molnár Gábor elnök: támogatja, hogy a következő bizottsági ülésre, akár KMISB-re is ismételten benyújtsák, de kérdezi, hogy ugye erről most nem kell szavazni?
	Elnök úr felolvasta a törvényességi észrevételből: „az előterjesztés konkrét pénzügyi kötelezettségvállalást nem tartalmaz, így nem indokolt a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság általi tárgyalása” és ezért tette fel a szavazásra vonatkozó kérdését.
	Stift Nándor képviselő: elmondta, hogy a TFVB ülésén is olyan hiányosságokat tártak fel, hogy egyszerűen nem lehet tárgyalni és azt javasolja, hogy az előterjesztők vonják vissza és gondolják át és az együttgondolkodás után hozzák ismét vissza.
	Kapitány Gábor nem képviselő bizottsági tag: nem gondolnák, hogy visszavonják, mert, ha beszélnek róla, az nem feltétlen probléma, sőt, lehet, hogy még valami ki is alakul.
	A Bizottság a tárgyalás során a törvényességi észrevételben leírtakra tekintettel –– arra az álláspontra jutott, hogy nem kíván szavazni a FIDESZ-KDNP által benyújtott előterjesztésekről.
	Biró Gyula alpolgármester: ha az 5 előterjesztést nézi, akkor ő kettőről hajlandó továbbgondolkodni, háromról pedig nem. Amikor az első bizottsági ülésen tárgyalni kezdték az előterjesztéseket, akkor kiderült az itt ülő két FIDESZ-es képviselőről, hogy fogalmuk sem volt az előterjesztésről. Majd egy következő ülésen azt mondták, hogy tulajdonképpen nem is akarnak róla szavazni, sőt, az egyik aláíró meg sem szavazta. Személy szerint ő az élsportolókról nem sok értelmét látja továbbtárgyalni.
	A Nefelejcs utcával kapcsolatban a TFVB ülésén elhangzott, hogy az egy olyan kérdés, aminek folyamatban van a felülvizsgálata. Itt egy parkoló kialakításáról van szó, ami szerinte végiggondolandó és lehet róla beszélni.
	A térkép elkészítésével kapcsolatban pedig főépítész asszony megmutatta a kiadványt, amiben az összes turistaútvonal, budaörsi nevezetesség, minden benne van, tehát nem látja értelmét, hogy még egy kiadvány legyen.
	A nyilvános illemhelyek – eddig is beszéltek róla és tovább is beszélhetnek róla.
	A családi támogatások – úgy gondolja, hogy ahogyan a Szociális Iroda ezt leírta, szociális alapon, szerinte Budaörsön ez abszolút rendben van. Az összes többi pedig számára értelmezhetetlen, mert ma egy három gyermekes család igen komoly támogatásokban részesül, hiszen nem fizet adót, nem fizet társadalombiztosítást és még sok minden mást sem és a televízióból tudhatják, hogy ezeket még most további kedvezményekkel fogják bővíteni. Ez egyáltalán nem probléma számára. Véleménye szerint ezt úgy kellene elintézni, hogy globálisan minden három gyermekes család valamilyen támogatást kapjon, aki rászorul, az meg egyébként a szociális védőhálóban, szerinte benne van.
	Számára az az ötlet volt szimpatikus, ami a reggeli SZEB ülésen elhangzott, hogy inkább átdolgozzák az összes beadványt és még egyszer beterjesztik.
	Simándi Szelim képviselő: a Nefelejcs utcai parkolóval kapcsolatban elmondja, hogy úgy értelmezte ügyosztályvezető úr feljegyzését, miszerint gyakorlatilag már bevan tervezve 2017-re. Tehát, ha elfogadják a költségvetést, akkor ez meg is fog valósulni. Ilyen módon számára nem képezi vita tárgyát, de kérdezi azért, hogy akkor most ez vitatárgya, vagy nem?
	Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető: mindaddig vita tárgya, amíg a Képviselő-testület nem fogadja el a költségvetését és reméli, hogy az előterjesztők akkor a költségvetést támogatni fogják ilyen módon, hogy megvalósulhasson. Ha a költségvetést elfogadják, akkor a tervek között szerepel az átalakítás.
	
	A Bizottság fentiek szerint tovább tárgyalta a napirendet, néhol már a további napirendeket is, majd elnök úr feltette a kérdést Jegyző Úr felé, hogy kell-e szavazniuk a napirendekhez előterjesztett határozati javaslatokról?
	dr. Bocsi István jegyző: válaszában elmondta: mivel az előterjesztő nem vont vissza egyetlen indítványát sem, ezért a Bizottságnak a beterjesztett előterjesztések mindegyikéről szavaznia kell, nem tehetnek mást.
	Sokolowski Márk képviselő: javasolja, hogy akkor mindegyikről szavazzanak és, ha nem nyernek el többségi támogatást, akkor a testületi ülésig módosítják.
	A Bizottság Jegyző Úr válasza és Sokolowski Márk képviselő javaslatát követően, a beterjesztett határozati javaslatot, 3 igen, 1 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett – kellő többség hiányában - nem javasolja elfogadásra.
	20/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat
	Élsportolók ingyenes önkormányzati létesítményhasználata – elutasított javaslat
	Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága – kellő többség hiányában – nem javasolja Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének, hogy támogassa a budaörsi élsportolók ingyenes létesítményhasználatát, az előterjesztésben meghatározott feltételek alkalmazásával.
	15.) A Nefelejcs utcában található, Mindszenty József Római Katolikus Általános Iskola gazdasági bejáratával szemben lévő parkolósáv átépítése
	A Bizottság Jegyző Úr válasza és Sokolowski Márk képviselő javaslatát követően, a beterjesztett határozati javaslatot, 3 igen, 1 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett – kellő többség hiányában - nem javasolja elfogadásra.
	21/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat
	A Nefelejcs utcában található, Mindszenty József Római Katolikus Általános Iskola gazdasági bejáratával szemben lévő parkolósáv átépítése – elutasított javaslat
	Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága – kellő többség hiányában – nem javasolja Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének, hogy támogassa az alábbi határozati javaslatot:
	
	16.) Gyalogos túraútvonalak térképének elkészítése és kiadása
	A Bizottság Jegyző Úr válasza és Sokolowski Márk képviselő javaslatát követően, a beterjesztett határozati javaslatot, 3 igen, 4 nem szavazattal, 3 tartózkodás mellett – kellő többség hiányában - nem javasolja elfogadásra.
	22/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat
	17.) Nyilvános illemhelyek létesítése
	A Bizottság Jegyző Úr válasza és Sokolowski Márk képviselő javaslatát követően, a beterjesztett határozati javaslatot, 3 igen szavazattal,7 tartózkodás mellett – kellő többség hiányában - nem javasolja elfogadásra.
	23/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat
	Nyilvános illemhelyek létesítése – elutasított javaslat
	Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága – kellő többség hiányában – nem javasolja Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének, hogy támogassa az alábbi határozati javaslatot:
	18.) Három vagy több gyermeket nevelő családok részére családtámogatási csomag létrehozása
	A Bizottság Jegyző Úr válasza és Sokolowski Márk képviselő javaslatát követően, a beterjesztett határozati javaslatot, 3 igen, 5 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett – kellő többség hiányában - nem javasolja elfogadásra.
	24/2017.(II.15.) PEB sz.                                                    határozat
	dr. Molnár Gábor elnök: Miután több napirendi nincs, megköszöni a jelen lévők munkáját és az ülést 1740 órakor bezárja.

